

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 16-03-2022 12:43:23 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 2022-03-16 12:43:23 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of CAPITAL BANK OF JORDAN cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 24-03-2022 at www.smartagm.ae to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بنك المال الأردني دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2022-03-24 الساعة 10:00 في www.smartagm.ae وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Complete acquisition of another company</p>	<p>تملك شركة أخرى كلياً</p>
<p>1. Approving the purchase of 100% of the issued share capital of Société Générale de Banque – Jordan, with a value of (138,290,097) JOD (net assets value) and authorizing the Chairman of the Board of Directors to complete all related procedures.</p> <p>2. Authorizing the Board of Directors, and after completing the procedures of the purchase process and the transfer of ownership of the share capital of Société Générale de Banque – Jordan to Capital Bank of Jordan, to take all necessary procedures, and as it deems appropriate, for the transfer of all operations, rights, assets and liabilities of Société Générale de Banque – Jordan to Capital Bank of Jordan</p>	<p>1. المصادقة على شراء 100% من الأسهم المكونة لرأسمال بنك سوسيتيه جنرال – الأردن بقيمة مائة وثمانية وثلاثون مليون ومائتان وتسعون ألف وسبعة وتسعون ديناراً (138,290,097) دينار أردني (صافي قيمة ال أصول)، وتفويض رئيس مجلس الإدارة باستكمال كافة الإجراءات المتعلقة بذلك.</p> <p>2. الموافقة على تفويض مجلس الإدارة، وبعد استكمال إجراءات عملية الشراء وانتقال ملكية الأسهم المكونة لرأسمال بنك سوسيتيه جنرال – الأردن الى بنك المال الأردني، باتخاذ الإجراءات اللازمة، وحسبما يراه المجلس مناسباً، لانتقال كافة عمليات وحقوق وموجودات ومطلوبات بنك سوسيتيه جنرال – الأردن الى بنك المال الأردني أو دمج بنك سوسيتيه جنرال – الأردن مع بنك المال الأردني.</p>

or the merger of Société Générale de Banque – Jordan with Capital Bank of Jordan.	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Kharoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Kharoub